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PROTOKÓŁ  Nr XXIX/2013 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 22 marca 2013 r. 

 

Obrady sesji otworzyła i przewodniczyła Beata Pastryk Przewodnicząca Rady. 

Przywitała wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14
00

, zakończyła o godz.14
50

. 

Stwierdziła kworum i poinformowała, że w obradach udział bierze 13 radnych, na ustawowy 

stan 15 radnych. Nieobecni radni Tomasz Bartniczuk i Gabriela Iwaszko. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk burmistrz, Józef Malec zastępca 

burmistrza, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Zbigniew 

Olech radca prawny, Marek Maślak kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie, 

Emilia Dobrowolska dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej, Kazimiera 

Latawiec kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie, oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie za 2012 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo na 2013 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Golczewo. 

6. Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2013 r. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Golczewo środków stanowiących fundusz sołecki na 2014 r. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2013. 

10. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Miejskiemu w Golczewie. 

11. Projekt uchwały w sprawie statutu Gminy Golczewo. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 
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16. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca obrad stwierdziła kworum  

i poinformowała, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawiła porządek obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty 13 głosami „za”. 

 

 

Ad. 3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Beata Pastryk powiedziała, że protokół z poprzedniej sesji nie został 

napisany ponieważ sesja była w ubiegły piątek (15 marca) było zbyt mało czasu, we wtorek 

(19 marca) było posiedzenie Komisji. Na następnej sesji zostaną przyjęte dwa protokoły. 

 

 

Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radna Janina Kołodzińska zwróciła uwagę, że na ostatniej sesji było dużo kontrowersji przy 

interpelacjach. Przygotowała informację co to jest interpelacja. Powiedziała, że według 

encyklopedii, interpelacja radnego to przysługujący na mocy statutu danej jednostki 

samorządu terytorialnego indywidualny środek kontrolno-interwencyjny, za pomocą którego 

radny może domagać się od organu wykonawczego podjęcia określonych działań w sprawach 

jednostki samorządu terytorialnego, w tym w szczególności, udzielania informacji na 

interesujący go temat. Po cyrku urządzonym przez burmistrza na poprzedniej sesji w trakcie 

odpowiedzi na interpelacje, radna oświadcza, że rezygnuje z możliwości dalszego 

występowania w ramach interpelacji. Pięciokrotnie burmistrz z lubością używał 

wyświechtanego powiedzonka o przeciętnym poziomie inteligencji ucznia szkoły 

podstawowej. Zarówno formę jak i treść pisma burmistrza zawierającego odpowiedzi na 

interpelacje radnej przedstawiła na piśmie zgromadzonym na Sali obrad i pozostawiła do 

indywidualnej oceny w relacji do tego powiedzonka. Powiedziała, również, że nie da się 

ograniczyć w wykonywaniu funkcji radnego. W miejsce interpelacji będzie występowała w 

ramach ustawy o informacji publicznej, której zasady objęte są nadzorem ze strony wymiaru 

sprawiedliwości. W związku z tym, że nie odpowiedziano na dwa pytania radnej, ponawia je 

oraz stawia jedno inne, które próbował burmistrz ominąć odpowiadając na ostatniej sesji.  

W oparciu o ustawę z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej poprosiła  

o udzielenie pisemnej informacji w następującym zakresie: Czy i w jakim terminie powstaną 

oznakowania przejść dla pieszych na ulicy Warszawskiej i Niepodległości w obrębie urzędu 

pocztowego. Jaki jest stan uzgodnień z Przedsiębiorstwem ENEA dotyczących przeniesienia 

linii napowietrznej wysokiego napięcia aktualnie przebiegającej nad kąpieliskiem jeziora 
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Szczucze. Czy w zakresie umorzeń lub ulg podatkowych nowopowstałego sklepu Polo-

Market podjęto jakiekolwiek decyzje skutkujące zmniejszeniem wpływu do budżetu gminy,  

a jeżeli tak, jaka to jest kwota. Odpowiedzi oczekuje w terminie ustawowym, czyli 

niezwłocznie, nie później niż 14 dni od dnia dzisiejszego (22 marca 2013 r.) i dostarczenie na 

adres zamieszkania. W załączeniu radna przekazała wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej i kopię pisma przedstawionego zebranym na sali do protokołu.  

Wniosek i pismo stanowią załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radny Marek Kalczyński nawiązał, po raz trzeci do źle wykonanej studzienki – 

przepompowni na posesji pana Mazura w Kłębach. Sprawa kierowana była do pana Malca. 

Właściciel posesji zwrócił uwagę, że nadal stwarza to zagrożenie życia i zdrowia 

mieszkańców a w szczególności dzieciom.  

 

Radny Tadeusz Leus powiedział, że pan burmistrz nie odpowiedział na jego pytania. Na 

przedostatniej sesji zadał trzy pytania i pan burmistrz nie odpowiedział na żadne z pytań. Na 

ostatniej sesji zwracał uwagę, że pan burmistrz nie odpowiedział a jednak przysłał pisemną 

odpowiedź ale to nie jest odpowiedź na jego pytanie. Na pytanie czy płacimy abonament albo 

opłatę za dostarczoną moc firmie Jarpol lub inne opłaty dodatkowe oprócz opłat za 

dostarczone ciepło, pan burmistrz odpowiedział, że firma Jarpol nalicza opłatę za dostarczoną 

energię cieplną do obiektów itd. Jego pytanie brzmiało czy płacimy abonament a pan 

burmistrz wymijająco odpowiedział że zgodnie z kalkulacja jakiś tam taryf itd. Stwierdził, że 

nie o to pytał i pan burmistrz powinien pytanie zrozumieć bo było proste i na piśmie. Na 

drugie pytanie ile kosztowała nas posada pana dyrektora GOKiS-u, pan burmistrz 

odpowiedział, że gmina nie poniosła dodatkowych kosztów. Zwrócił się do burmistrza  

i powiedział, że nie pyta czy gmina poniosła dodatkowe koszty zapytał ile nas to kosztowało. 

Średnio inteligentny uczeń szkoły podstawowej zrozumiałby proste pytanie szczególnie, że 

było zadane na piśmie. Zapytał też ustnie, co burmistrz zrobił w sprawie dostosowania się do 

wskaźnika zadłużenia od 2010 r. Pominięto całkowicie to pytanie. To było ustne pytanie  

i odpowiedzi żadnej. Przypomniał, że trzy razy pytał już na sesji i zapyta po raz czwarty, jakie 

spotkania służbowe odbył pan burmistrz 26 sierpnia 2012 r. Odpowiadał pan burmistrz na to 

pytanie trzy razy też wymijająco i konkretnie na to pytanie nie odpowiedział. Poprosił  

o odpowiedź na piśmie. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie za 2012 r. 

 

Kazimiera Latawiec kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie powiedziała, że 

sprawozdanie to zostało dokładnie omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. Poprosiła o 

pytania, jeśli są. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 



4 

 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie  

z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie za 2012 r., 13 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie  zostało przyjęte. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie za 2012 r. stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad.4 Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy 

Golczewo na 2013 r. 

 

Andrzej Danieluk burmistrz wniósł autopoprawkę na początku uchwały brakuje zapisu „art.” 

 i w załączniku jest zapis „w Kłodzinie” powinno być „w Kretlewie”. Powiedział, że w myśl 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu narkomanii gmina zobowiązana jest 

do realizowania programu przeciwdziałania tym zjawiskom. Przez radę uchwalany jest 

program. Wspomniał, że miał inną koncepcję przeciwdziałania tym zjawiskom w naszej 

gminie. Zaproponował to na konwencie i zostało ciepło przyjęte natomiast nic w tym 

kierunku nie zrobiono w związku z tym na razie odpuścił. Powiedział, że idealnie robi to 

gmina Goleniów i myślał, że w tym kierunku pójdziemy i łącznie z powiatem zrobi centrum 

które zajmuje się alkoholizmem, narkomanią, pomocą rodzinie, najuboższym w zakresie 

przeciwdziałania tym zjawiskom. Takie centrum działa na ulicy Pocztowej w Goleniowie. 

Powiedział, że będzie próbował przekonać burmistrzów i starostę do tego jeszcze raz. Wniósł 

o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/183/2013 

w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo na 2013 r., 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/183/2013 stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

 

Ad.5 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości na rzecz Gminy Golczewo 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że chodzi o przepiękny park nad rzeczką w Kozielicach.  

W myśl powiedzenia darowanemu koniowi w zęby się nie zagląda wniósł o przyjęcie 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/184/2013 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Golczewo, 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/184/2013 stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

 

Ad.6 Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych. 
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Andrzej Danieluk burmistrz powiedział, że w związku z tym, że została podjęta uchwała na 

mocy której gmina chciała sprzedać lokal, wojewoda się sprzeciwił. Do wyboru jest spór  

z wojewodą gdzie sprawa jest przegrana bo uchwałę uchyli lub zaproponował rozwiązanie 

kompromisowe uchylić tamtą uchwałę. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/185/2013 

uchylającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych, 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/185/2013 stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

 

Ad.7 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo 

w 2013 r. 

 

Andrzej Danieluk burmistrz, powiedział, że co roku musimy przyjmować ten program 

zgodnie z wolą ustawodawcy. W opinii ustawodawcy jest to bardzo ważny program. W naszej 

gminie mamy schronisko i staramy się na bieżąco realizować wszystkie sygnały o tym, że 

pies się gdzieś błąka. Program ten generalnie pokazuje i wymaga realizowania pewnych 

procedur związanych z wyłapywaniem zwierząt pozbawionych dachu nad głową. 

Przypomniał, że nasze schronisko jest wysoko cenione w województwie, o czym powiedział 

pan Paweł Jamroziak na Komisjach. Wspomniał, że to schronisko dawno powstało  

z inicjatywy pana Domańskiego. Zostało mocno rozbudowane i inne gminy zazdroszczą tego. 

Uważa, że powinniśmy się mocno pochylić nad tym tematem i rozbudować to schronisko  

i tak zintensyfikować wyłapywanie zwierząt żeby nie było żadnego psa bezpańskiego bo one 

stanowią zagrożenie. Słyszy się o różnych sytuacjach w Polsce gdzie zdarzały się 
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nieprzyjemne wypadki. Poinformował, że w tym roku chce pójść w kierunku rozbudowy 

schroniska. Jest budynek murowany tylko trzeba zrobić wnętrze. Zintensyfikować działania  

w zakresie tak sformalizowania wyłapywania żeby mieć własną jednostkę, która przyjedzie 

ogłosimy akcję i wyłapie wszystkie psy raz na jakiś czas. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/186/2013 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2013 r., 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/186/2013 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

 

Ad.8 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Golczewo środków stanowiących fundusz sołecki na 2014 r. 

 

Andrzej Danieluk burmistrz powiedział, że gmina od samego początku przystąpiła do 

realizacji, była możliwość odstąpienia od tego tematu. Uznano, że dobrze jest jak sołectwo 

ma własne pieniądze i rządzi tymi pieniędzmi bo daje to możliwość pokazywania w mniejszej 

skali jak należy dysponować środkami budżetowymi na gminie, sądzi, że jest to dobry 

pomysł. Natomiast zwrócił uwagę na to, że w gestii Rady jest dysponowanie i rządzenie, 

badanie czy wnioski są prawidłowe i zgodne ze strategią Gminy. Do burmistrza należą tylko 

cztery czynności formalne. Burmistrz przekazuje te wnioski do Rady a Rada powinna 

pochylić się nad tym i stwierdzić czy są one stworzone tak jak strategia przewiduje czy nie. 

Jak nie jest dobry to trzeba go odrzucić. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 
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Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/187/2013 

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Golczewo środków 

stanowiących fundusz sołecki na 2014 r., 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/186/2013 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

 

Ad.9 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 

2013. 

 

Barbara Deszyńska skarbnik gminy powiedziała, że uchwała została szczegółowo omówiona 

na Komisjach. Są tutaj tylko przeniesione wydatki z bieżących na wydatki majątkowe, przede 

wszystkim na wydatki związane z nową ustawą śmieciową. Wniosła o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr XXIX/188/2013 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2013, 12 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”.. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/188/2013 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Ad.10 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Miejskiemu w Golczewie. 

 

Józef Malec zastępca burmistrza powiedział, że zmiany są spowodowane koniecznością 

dostosowania do zmieniających się przepisów. Wniósł autopoprawkę w §4 wykreślenie ust. 2 

ponieważ ten zapis reguluje ustawa. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/189/2013 

w sprawie nadania statutu Urzędowi Miejskiemu w Golczewie, 11 głosami „za” przy 2 

głosach „wstrzymujących się”.. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/189/2013 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie statutu Gminy Golczewo. 

 

Józef Malec zastępca burmistrza powiedział, że długo pracowano nad tym tekstem który radni 

otrzymali w formie projektu uchwały już jako tekst jednolity. Na ostatnim wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady ustalono pewne rzeczy i wniósł w formie autopoprawki skreślone 

zostało brzmienie § 15. z uwagi na to, że ten zapis reguluje ustawa. Zmieniła się kolejność 
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następnych paragrafów. W § 28 jest drobna poprawka wyrazy z zastrzeżeniem § 15 ust. 1  

zastępuje się wyrazami w brzmieniu o ile odrębne przepisy nie stanowią inaczej. W ust. 2 § 

53 wyrazy o której mowa w § 15 ust. 1 zastępuje się wyrazami w brzmieniu która 

przewodniczyła tej części obrad. Najwięcej sporów budził zapis § 44 pierwotnie § 46, 

chodziło o zapis brzmienia tego paragrafu jak postępować przy sporządzaniu protokołu  

i odnośnie zapisu dźwiękowego który będzie sporządzany. Ustalono, że ten zapis jest zapisem 

pomocniczym. Główną zasadą jest to, że podstawą jest protokół sporządzony, zatwierdzony  

i on jest podpisany przez przewodniczącego rady. Przedstawił zapis § 44.1. Przebieg sesji jest 

rejestrowany elektronicznie i przechowywany na płycie CD-R na stanowisku pracy  

w Urzędzie, właściwym w sprawach obsługi Rady, i dostępny dla radnych z zastrzeżeniem 

zdania drugiego. Dźwiękowy zapis pełni funkcję pomocniczą dla sporządzenia ostatecznej 

wersji protokołu i jest kasowany w obecności Przewodniczącego Rady: 1) w dniu odbycia się 

sesji Rady, na której nastąpiło przyjęcie przez Radę protokołu sesji Rady bez konieczności 

dokonania zmiany jego pierwotnej treści, lub 2) w dniu odbycia się sesji Rady, na której 

nastąpiło przyjęcie przez Radę protokołu sesji Rady zawierającego uwzględnione zmiany  

w stosunku do jego pierwotnej treści. 2. Dźwiękowy zapis nie podlega archiwizacji. 3. Przed 

uruchomieniem aparatury dźwiękowej Przewodniczący Rady uprzedza o tym fakcie obecnych 

na sesji Rady, niezwłocznie po wypowiedzeniu formuły określonej w § 29 ust. 1. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Komisje Rewizyjna, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIX/190/2013 

w sprawie nadania statutu Urzędowi Miejskiemu w Golczewie, 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/190/2013 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

Ad. 12 Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że sprawozdanie zostało przedstawione w formie 

pisemnej i prosi o pytania. Poinformował, że wczoraj (21.03.2013 r.) odbyło się uroczyste 

otwarcie Słajsina. Obawy, że to nie ruszy były na wyrost. Zakład robi wrażenie, ma nadzieje, 

że będzie dobrze służył chociaż ma swoje wątpliwości na ten temat.   
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Radni nie wnieśli żadnych pytań. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie  

z działalności Burmistrza między sesjami 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami zostało przyjęte. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

 

 

Ad. 13 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami Rady. 

 

Beata Pastryk Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ostatnia sesja odbyła się  

w ubiegły piątek (15 marca) i przez ten czas nie wpłynęła żadna korespondencja do Biura 

Rady. 20 marca miała przyjemność uczestniczyć w gminnych eliminacjach Ogólnopolskiego 

Turnieju Wiedzy Pożarniczej. Uczestnicy rywalizowali w dwóch grupach szkoła Podstawowa 

i Gimnazjum. Zdobywcy pierwszych trzech miejsc w każdej grupie wiekowej wywalczyli 

awans do eliminacji powiatowych. Poinformowała, ze z grupy szkół podstawowych przeszli 

dalej Zofia Kotarak – Szkoła Podstawowa w Wysokiej Kamieńskiej, Maciej Raducki – Szkoła 

Podstawowa w Wysokiej Kamieńskiej i Natalia Darol – Szkoła Podstawowa w Golczewie.  

Z gimnazjum zakwalifikowali się Mateusz Wiśniewski, Paulina Zając i Kacper Matecki. 

Przekazała, że radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych i przypomniała, że do 30 

kwietnia należy je złożyć. Poinformowała również, że zgodnie z planem pracy Rady kolejna 

sesja zaplanowana jest do 20 czerwca. Jeśli coś wyniknie i trzeba będzie zwołać wcześniej to 

zwoła posiedzenie. 

 

 

Ad. 14 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że skoro radna powiedziała, że nie jest to 

interpelacja to nie będzie odpowiadał. Jeśli chodzi o pytania radnego Leusa powiedział, że 

udzielił wyczerpującej odpowiedzi na dwa pytania. Jeśli chodzi o trzecie dotyczące 

wskaźnika to tyle razy było mówione, że nawet nie zauważył tego pytania. W tym zakresie 

współpracowano z firmą która została wyłoniona w drodze konkursu ofert. Firma ta 

przygotowała proces restrukturyzacji dopasowany do ogólnie przyjętych norm naszego 

wskaźnika i to zostało przyjęte na ostatniej sesji. Poprosił pana burmistrza Malca  

o odpowiedź na pytanie radnego Kalczyńskiego. 

 

Józef Malec zastępca burmistrza powiedział, że problem jest znany. Po rozmowie  

z wykonawcą czekamy aż poprawią się warunki pogodowe. Przewidziany jest jeszcze 
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przegląd kanalizacji i wtedy sprawa te będzie do usunięcia. Pracownicy odpowiedzialni są 

poinformowani o tym. 

 

Przewodnicząca obrad zwróciła się do radnej Janiny Kołodzińskiej i zapytała czy to co 

przedstawiła w pkt. 2 była to interpelacja? 

 

Janina Kołodzińska radna odpowiedziała, że była to interpelacja. Wymieniła pytania w tej 

interpelacji, powiedziała dlaczego. Złoży swoje oświadczenie do protokołu i w załączeniu 

przekaże również wniosek, który złożyła do pana burmistrza tylko jednego nie zrobiła. Nie 

odczytała pisma które przysłał pan burmistrz. 

 

 

Ad. 15 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Tadeusz Leus powiedział, że chciałby wrócić do poprzednich sugestii. Zapytał czy nie można 

by było sprawozdania burmistrza z działalności między sesjami dać radnym na komisjach? 

Czy jest jakiś problem żeby to zrobić? Druga sprawa to na poprzedniej sesji pani sołtys 

Uniborza wskazała problem żeby pomóc jej w wyrwaniu korzeni a burmistrz nie odniósł się 

do tego. Zapytał czy były jakieś rozmowy, czy jest możliwość żeby temu sołectwu pomóc, 

żeby tę działkę doprowadzić do używalności.  

 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o sprawozdania to nie będzie żadnego problemu, 

nawet jest mu to na rękę, ponieważ robi sprawozdania z iluś tam tygodni jeśli są problemy z 

dostarczeniem dokumentów a duży jest problem z dostarczeniem do pana Leusa, to te 

sprawozdania skracam o dwa tygodnie ponieważ, siłą rzeczy dwa tygodnie wcześniej trzeba 

dostarczyć dokumenty. Będą radni otrzymywali sprawozdania krótsze o dwa tygodnie. Teraz 

były przepychanki czy sesja dzisiaj czy jutro nie zrobiono tego ale będzie zrobione. Jeśli 

chodzi o Unibórz to jest już wszystko dogadane i nie widzi powodu żeby jeszcze cokolwiek 

wyjaśniać. 

 

Janina Kołodzińska radna zwróciła się do zastępcy i powiedziała, że ma jeszcze prywatne 

pytanie do zastępcy burmistrza. Powiedziała, „Józek czy przekazałeś swojej żonie co 

burmistrz mówił na temat fatalnej sytuacji szkoły pod jej rządami? Ja tej oceny do siebie nie 

przyjmuję, gdyż jako wicedyrektor odpowiadałam za sprawy wychowawcze. Wyniki mojej 

pracy zostały ocenione wysoko. W 2008 r. otrzymałam nagrodę ministra edukacji I stopnia, a 

o innych wyróżnieniach nie wspomnę.”. 

 

Józef Malec odpowiedział, że nie jest przyzwyczajony i nie ma w zwyczaju rozmawiać o 

sprawach prywatnych, informować publicznie o sprawach prywatnych o których rozmawia z 

żoną.  

 

Przewodnicząca obrad powiedziała, że na poprzedniej sesji pytała o ZUP. Czy wypracował 

zysk? ile? z czego? I nie otrzymała odpowiedzi.  
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Burmistrz odpowiedział, że z uwagi na to, że chce zrobić oddzielne spotkanie na temat ZUP-u 

będzie wnioskował o to, żeby to zrobić jak najszybciej już rozmawiał z panem Markiem i nie 

odpowiadał na to pytanie. Uważa, że jest to sprawa na tyle ważna żeby w ramach 

połączonych Komisji te tematy przedyskutować dlatego nie odpowiadał na to pytanie. 

 

 

Ad. 16 Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodnicząca obrad dokonała zamknięcia 

XXIX sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:         Przewodniczyła: 

 

    Podinspektor               Przewodnicząca Rady 

Magdalena Zając       Beata Pastryk 

 

 

 


